
PROTOKÓŁ  Nr II/2014 
z przebiegu II Sesji Rady Gminy Jaraczewo 

odbytej w dniu 29 grudnia 2014 r. w godz. od 9.00 – 11.40 
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Jaraczewo 

 
 
 
 
 

W obradach uczestniczyli: 
 

− radni Rady Gminy Jaraczewo   - zg. z załączoną listą obecności 
− Wójt Gminy       - Dariusz Strugała 
− Zastępca Wójta      - Stanisław Andrzejczak 
− Sekretarz Gminy      - Olga Kaczmarek 
− Skarbnik Gminy      - Zofia Jankowska 
− Radca Prawny      - Marianna Frąckowiak 
− kierownicy referatów i jednostek organizac.  - zg. z załączoną listą obecności 
− sołtysi Gminy Jaraczewo     - zg. z załączoną listą obecności 
− kierownika Rewiru Dzielnicowych Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie – Karol Bera 
− dziennikarz GAZETY JAROCIŃSKIEJ  - Sebastian Matyszczak 

 
 
 
Proponowany porządek obrad:  
    

I.  Część merytoryczna. 
   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie protokołu z obrad  I  Sesji Rady Gminy  VII kadencji. 
3. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na I Sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2014 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jaraczewo na 

lata 2015- 2022: 
1/ odczytanie opinii Regionalnej Izby  Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jaraczewo na lata 2015- 2022, 
2/ stanowiska Komisji Rady Gminy, 
3/ głosowanie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej  na 2015 rok: 
1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej 
2/ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu oraz przedstawienie stanowiska 
wobec zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii, 
3/ odczytanie opinii komisji stałych Rady Gminy, 
4/ przedstawienie stanowiska Wójta do wniosków zawartych w opinii komisji stałych, 
5/ przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu uchwały, 
6/ dyskusja nad projektem budżetu, 
7/ głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta, 
8/ głosowanie uchwały.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela i z zastępcy przedstawiciela Gminy 
Jaraczewo w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy na 2015 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Jaraczewo w Stowarzyszeniu 
Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu. 

13. Przyjęcie planu pracy Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług na 
2015 rok. 

14. Przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych  na 2015 rok.  
15. Informacje o pracy w organach pozagminnych.  
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne głosy.  
18. Wnioski.  
19. Zakończenie sesji. 

 
II. Życzenia NOWOROCZNE . 

 
 
 
 
I. Część merytoryczna: 
 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
  
 Zgodnie z art. 20 ust. 1 Statutu Gminy Jaraczewo obrady II Sesji VII kadencji Rady Gminy 
Jaraczewo otworzył Przewodniczący Rady Roman Skrzypczak.  
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ustawowy stan 15 radnych w sesji uczestniczy 15 
radnych. Powitał obecnych na sali i rozpoczął obrady.  
 
Minutą ciszy uczczono pamięć Powstańców Wielkopolskich. 
 
 Przed przystąpieniem do punktu 2  Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do 
proponowanego porządku obrad, który radni otrzymali z zawiadomieniem o sesji lub wnioski o jego 
zmianę. Do proponowanego porządku obrad radni nie wnieśli żadnych uwag.  
 
 Wójt Gminy informuje, że uzyskaliśmy pieniądze  z projektu POKL  na  oddziały 
przedszkolne prowadzone przez Gminę  w  Programie Operacyjnym KAPITAŁ LUDZKI . 
W związku z powyższym  wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 
punktu 6a w brzmieniu „ 6a.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu 
numer POKL.09.01.01-30-022/14 pod nazwą „Modernizacja oddziałów przedszkolnych w gminie 
Jaraczewo” współfinansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego. 
Wobec braku uwag Rada Gminy przystąpiła do głosowania za przyjęciem zgłoszonego przez Wójta 
wniosku. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że 15 radnych głosowało „za” przyjęciem 
zgłoszonego wniosku ( ustawowy stan 15 radnych ). 
 
 
2. Przyjęcie protokołu z obrad I Sesji Rady Gminy VII kadencji. 
 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że radni przed sesją mieli możliwość zapoznania się z 
protokołem  i zwrócił się do Sekretarza Rady o wypowiedź do  do sporządzonego protokołu. 
Sekretarz rady  Joanna Koźlik poinformowała, że po zapoznaniu się z protokołem z przebiegu I 
Sesji odbytej w dniu 28 listopada 2014 r. nie wnosi uwag. Radni również nie wnieśli żadnych uwag.  
 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że 15 radnych głosowało „za” przyjęciem protokołu  
bez czytania.  



3. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na I Sesji Rady Gminy. 
 
 Na prośbę Przewodniczącego Rady sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na I sesji w 
dniu 28 listopada 2014 r. złożył zastępca Wójta Stanisław Andrzejczak. Sprawozdanie stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady uznał sprawozdanie za przyjęte.  
 
 
4. Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
 Sprawozdanie stanowiące załącznik do niniejszego protokołu złożył Wójt Gminy Dariusz 
Strugała. Omówił wydane w tym okresie 2 zarządzenia tj. Zarządzenie w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2014 rok  oraz zarządzenie w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji sprzętu i bazy 
magazynowej obrony cywilnej. Przedstawił również przygotowane projekty uchwał Rady Gminy, 
które zostały uwzględnione w programie sesji.  
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady uznał sprawozdanie za przyjęte.  
 
 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Edmund Kowalczyk zapytał jak wygląda sytuacja z naprawą dachu w świetlicy w 
Noskowie,. Złożył również interpelacje (w imieniu mieszkańców Noskowa) o ścinkę i oczyszczenie 
pobocza przy ulicy Siedlemińskiej w Noskowie. 
Radny Roman Skrzypczak interweniował w sprawie oświetlenia ulicznego w Bielejewie, które 
powinno działać już od września a cały czas jest ono nieaktywne.   
 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2014 rok. 
 
 Zmiany w budżecie w przedłożonym projekcie uchwały (wyświetlony na ekranie)  omówiła 
Skarbnik Gminy Pani Zofia Jankowska. 
Radny Kowalczyk zadał pytanie skąd wzięły się oszczędności w gospodarce śmieciowej.  
Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to przesunięcie środków, związane z zatrudnieniem, ponieważ 
zatrudniono mniej pracowników niż początkowo zakładano i stąd oszczędności. 
Radny Kowalczyk zwrócił uwagę, że w gospodarce śmieciowej nie powinno być oszczędności, lecz 
Pani Skarbnik oznajmiła, że to nie są oszczędności, lecz przesunięcie środków. 
 Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem powyższej uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że w głosowaniu brało udział 15 radny i 15 radnych  
głosowało „Za” podjęciem uchwały.  Uchwała Nr II/8/2014 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
 
6a. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu numer POKL.09.01.01-
30-022/14 pod nazwą „Modernizacja oddziałów przedszkolnych w gminie Jaraczewo” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego.  
 
 Projekt uchwały wyświetlony na ekranie.  
 Wójt Dariusz  Strugała podkreślił, że pieniądze które gmina otrzymuje z funduszy 
zewnętrznych na zakup potrzebnego sprzętu i pomocy dydaktycznych dla przedszkoli na pewno 
zostaną pozyskane. Poprosił również o szczegółowe przedstawienie projektu dyrektora GZEAS 
Pana Jerzego Jakubowskiego. 
Dyrektor informuje, że Gmina Jaraczewo otrzyma na zakup pomocy dydaktycznych dla przedszkoli 



435 373.00 zł. Program ten nie przewiduje żadnych wynagrodzeń i kosztów administracyjnych. 
Rozpoczęcie realizacji programu będzie miało miejsce w miesiącu styczniu po podpisaniu umowy, 
a zakończy się do 31 czerwca 2015 roku.  
 Wobec braku uwag Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej 
uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że w głosowaniu brało udział 15  radnych i 15 
radnych głosowało „Za” podjęciem uchwały. Uchwała Nr II/9/2014 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jaraczewo 
na lata 2015- 2022: 
 
 
1/ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej  Gminy Jaraczewo na lata 2015- 2022, 
 
 Opinię odczytała Skarbnik Gminy Zofia Jankowska i odniosła się do uwag wniesionych 
przez RIO Opinia ma charakter pozytywny.  
 
  
2/ stanowiska Komisji Rady Gminy, 
 
 Stanowiska odczytali przewodniczący komisji stałych rady gminy i miały one charakter 
pozytywny. Treść stanowisk Komisji stanowi załączniki do niniejszego protokołu.  
 
Radny Matuszak zadał pytania dotyczące Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jaraczewo na 
lata 2015-2022. Pierwsze z nich dotyczyło budowy gminnej oczyszczalni ścieków, a dokładnie tego 
czy prowadzono już rozmowy z PWiK w Jarocinie, w sprawie zasad współpracy. Kolejne pytanie 
dotyczyło wpłaty kolejnej raty do ZGO w Jarocinie, oraz czy reszta gmin która podpisała umowę 
wywiązuję się z tego obowiązku. Radny zwrócił również uwagę, że w projekcie nie wspomniano 
nic o budowie punktu selektywnej zbiórki odpadów, który będzie musiał być wybudowany. 
Wójt Strugała udzielił odpowiedzi, że rozmowy z PWiK w Jarocinie nie były prowadzone. Nie 
posiada również informacji na temat wpłat innych gmin, ponieważ jest to wewnętrzna sprawa ZGO. 
Sprawa budowy punktu selektywnej zbiórki odpadów jest w toku ponieważ trwają pracę nad 
zmianą ustawy. Prawdopodobnie będzie możliwość nie budowania takiego punktu przez każdą 
gminę, oraz podpisanie umowy między gminami w tej kwestii aby można zrealizować to zadanie. 
 
Z polecenia Wójta Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawki wynikające z Opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej (zgłoszone autopoprawki stanowią załącznik do niniejszego protokołu)  i 
Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad zgłoszonym autopoprawkami. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że na ustawowy stan 15 radnych w głosowaniu 
brało udział 15 radnych i 15 radnych głosowało „za” przyjęciem zgłoszonych autopoprawek.  
 
 
3/  głosowanie uchwały. 
 
 Rada  Gminy przystąpiła do głosowania  nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Jaraczewo na lata 2015 – 2022. z uwzględnionymi 
autopoprawkami wniesionymi przez Wójta Gminy.  
 



Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że na ustawowy stan 15 radnych   w głosowaniu 
brało udział 15 radnych i 15 radnych głosowało „za” podjęciem  powyższej uchwały. Uchwała Nr 
II/10/2014 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2015 rok: 
 
 
1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej 
 
Odstąpiono od odczytania projektu uchwały ze względu na jej obszerność. 
 
 
2/ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu oraz 
przedstawienie stanowiska wobec zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii, 
 
Opinie odczytała Skarbnik Gminy i była to opinia pozytywna. 
 
 
3/ odczytanie opinii komisji stałych Rady Gminy, 
 
Opinie przeczytali przewodniczący komisji stałych rady gminy i wszystkie opinie miały charakter 
pozytywny. 
 
 
4/ przedstawienie stanowiska Wójta do wniosków zawartych w opinii komisji stałych, 
 
Nie zgłoszono żadnych wniosków. 
 
 
5/ przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu uchwały, 
 
 Wójt Strugała zaznaczył, że wykonywane są tylko zalecenia, na które zwróciła uwagę 
Regionalna Izba Obrachunkowa. 
Autopoprawki z polecenia wójta przedstawiła Skarbnik Gminy.  
Autopoprawki stanowią załącznik do protokołu. 
 
 
6/ dyskusja nad projektem budżetu, 
 
Radny Kowalczyk zadał pytanie czy pieniądze zaoszczędzone w załączniku czwartym są 
zaoszczędzone na zbiórce śmieci.  
Wójt Strugała wyjaśnił, że nie są one zaoszczędzone na zbiórce śmieci, lecz wpisane są w cenę 
śmieci. 
Radny Kowalczyk stwierdził, że taka sytuacja najmocniej dotyka ludzi najbiedniejszych, oraz że 
proponował obniżenie stawek, aby ludzie o najniższych dochodach ponosili jak najmniejsze koszty.  
Wójt Strugała odpowiedział, że dyskusja na temat stawek za wywóz śmieci będzie jeszcze miała 
miejsce, a obecnie funkcjonują stawki przyjęte w zeszłym roku. 
Radny Matuszak zwrócił się z pytaniem do Skarbnik Gminy czy w dziale 92109 zostało zapisane 
słowo „windy”. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie konsultowała się w tej sprawie z wójtem. 
 



Natomiast wójt Strugała  wyjaśnił, że ta część uchwały budżetowej, która zajmuje się omawianą 
kwestią nie ma charakteru zamkniętego, a szczegółowe kwestie związane z przeglądami 
technicznymi zostaną również omówione w styczniu na spotkaniu z sołtysami. A jeśli chodzi o 
przegląd wind, na pewno znajdzie się w wydatkach ponieważ jest to obowiązek wynikający z prawa 
budowlanego. 
 
 
7/ głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta. 
 
 Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad wniesionymi autopoprawkami Wójta.  
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że w głosowaniu brało udział 15 radnych  i 15 
radnych głosowało „za” przyjęciem zgłoszonych  autopoprawek. Autopoprawki stanowią załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 
 
8/ głosowanie uchwały. 
 
 Rada  Gminy przystąpiła do głosowania  nad projektem uchwały w sprawie uchwały 
budżetowej na 2015 rok z uwzględnionymi autopoprawkami wniesionymi przez Wójta Gminy.  
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że  na ustawowy stan 15 radnych w głosowaniu 
brało udział 15 radnych i 14 radnych głosowało „za” podjęciem  powyższej uchwały, 0 głosów 
„przeciwnych”, 1 głos „wstrzymujący się” ( radny Edmund Kowalczyk ). Uchwała Nr II/11/2014 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady życzył wszystkim odpowiedzialnym za realizacje budżetu dobrego jego 
wykonania w przyszłym roku. 
Wójt Strugała podziękował wszystkim radnym za bardzo rzetelna pracę nad budżetem w komisjach, 
a co za tym idzie dokładne i merytoryczne opinie komisji dotyczące budżetu. Zaznaczył również, że 
w pewnych kwestiach takich jak dotacje na dożywianie dzieci, ceny oleju napędowego szczegóły 
będą opracowywane w trakcie roku. Zaznaczył także, że są kwestie niezależne od działań naszej 
gminy takie jak choćby prace związane z Zakładem Gospodarki Odpadami w Jarocinie. Będą 
również starania dotyczące rozmów z władzami Jarocina dotyczących ceny za ścieki. Wójt 
podziękował za przyjęcie budżetu i życzył realizacji. 
 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela i zastępcy przedstawiciela Gminy 
Jaraczewo w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 
 
 Przewodniczący Rady informuje, że projekt tej uchwały (wyświetlony na ekranie) 
omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady i zwrócił się do przewodniczących poszczególnych 
Komisji o stanowisko w imieniu Komisji. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług informuje, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 16 grudnia br. projekt powyższej uchwały zaopiniowała 
jednogłośnie pozytywnie, 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych informuje, że projekt powyższej 
uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji w dniu 18 grudnia br. i zaopiniowany 
jednogłośnie pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej informuje, że z projektem tej uchwały Komisja zapoznała się 
na posiedzeniu w dniu 15 grudnia br. nie wnosząc żadnych uwag.  
Wobec braku uwag  Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że 15 radnych głosowało „za” podjęciem  uchwały. 
Uchwała Nr II/12/2014 stanowi załącznik do protokołu.  
 



 
 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy na 2015 rok. 
 
 Przewodniczący Rady prosi o stanowiska Komisji do projektu powyższej uchwały 
(wyświetlony na ekranie). 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług informuje, 
że na posiedzeniu w dniu 16 grudnia br. Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego planu pracy 
Rady Gminy i przedłożony projekt powyższej uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. nie wniosła uwag do przedstawionego planu prascy Rady Gminy 
i przedłożony projekt niniejszej uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej informuje, że projekt tej uchwały nie był omawiany na 
posiedzeniu Komisji. Radni stanowisko podejmą indywidualnie w głosowaniu nad uchwałą.  
Wobec braku uwag Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem powyższej uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że w głosowaniu brało udział 15 radnych i 15 
radnych głosowało „za” podjęciem powyższej uchwały. Uchwała nr II/13/2014 stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 
 
 Przewodniczący Rady prosi o stanowiska Komisji do projektu powyższej uchwały 
(wyświetlony na ekranie). 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług informuje, 
że na posiedzeniu w dniu 16 grudnia br. Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego planu pracy 
Komisji Rewizyjnej i przedłożony projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych  poinformowała, że z planem pracy 
Komisji Rewizyjnej Komisja zapoznała się na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. nie wnosząc uwag. 
Przedłożony projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
Wobec braku uwag Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały.  
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że w głosowaniu brało udział 15 radnych i 15 
radnych głosowało „za” podjęciem tej uchwały. Uchwała Nr II/14/2014 stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Jaraczewo w 
Stowarzyszeniu Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu. 
 
 Przewodniczący Rady informuje, że projekt tej uchwały (wyświetlony na ekranie) 
omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady i zwrócił się do przewodniczących poszczególnych 
Komisji o stanowisko w imieniu Komisji. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług informuje, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 16 grudnia br. projekt powyższej uchwały zaopiniowała 
jednogłośnie pozytywnie, 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych informuje, że projekt powyższej 
uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji w dniu 18 grudnia br. i zaopiniowany 
jednogłośnie pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej informuje, że z projektem tej uchwały Komisja zapoznała się 
na posiedzeniu w dniu 15 grudnia br. nie wnosząc żadnych uwag.  
Wobec braku uwag  Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 



Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że 15 radnych głosowało „za” podjęciem  uchwały. 
Uchwała Nr II/15/2014 stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
13. Przyjęcie planu pracy Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i 
Usług na 2015 rok. 
 
 Przewodniczący Rady zwraca się z prośbą o stanowiska Komisji do przedłożonego planu 
pracy Komisji Rolnictwa...  ( wyświetlony na ekranie).  
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych informuje, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. nie wniosła uwag do przedłożonego planu pracy Komisji 
Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej informuje, że Komisja na swym posiedzeniu nie zapoznała się 
z planem pracy tej Komisji. Radni stanowisko podejmą indywidualnie w głosowaniu nad uchwałą. 
Wobec braku uwag Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad przyjęciem planu pracy Komisji 
Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że w głosowaniu brało udział 15 radnych i 15 
radnych głosowało „Za” przyjęciem planu pracy tej Komisji. . Plan pracy stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
 
14. Przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych na 2015 rok. 
 
 Przewodniczący Rady zwraca się z prośbą o stanowiska Komisji do przedłożonego planu 
pracy Komisji Oświaty... (wyświetlony na ekranie). 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług informuje, 
że plan pracy tej Komisji nie był przedmiotem posiedzenia Komisji. Radni stanowisko wyrażą 
indywidualnie w głosowaniu nad uchwałą.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej informuje, że Komisja na swym posiedzeniu nie zapoznała się 
z planem pracy Komisji Oświaty..., dlatego radni stanowisko podejmą indywidualnie w głosowaniu 
nad uchwałą.  
 Wobec braku uwag rada Gminy przystąpiła do głosowania nad przyjęciem planu pracy 
Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, w głosowaniu brało udział 15 radnych i 15 radnych 
głosowało „Za” przyjęciem planu pracy tej Komisji. Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
  
15. Informacje o pracy w organach pozagminnych. 
 
 Nie przekazano żadnej informacji.  
 
 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Odpowiedź na złożoną interpelacje  przez radnego Edmunda Kowalczyka udzielona zostanie na 
piśmie, informuje zastępca wójta  Stanisław Andrzejczak. 
 



Odpowiedzi na pytania udzielił również  zastępca wójta. 
 W sprawie świetlicy wiejskiej w Noskowie zlecona została ekspertyza, która wykazała, że 
nie istnieje zagrożenie katastrofą budowlaną. A wszelkie drobne naprawy zostaną wykonane w 
najbliższym czasie, najprawdopodobniej w styczniu.  
 W sprawie pytania  Przewodniczącego Rady  dotyczącego oświetlenia ulicznego w 
miejscowości Bielejewo Spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe przeznaczyła na Gminę Jaraczewo 
kwotę ok. 23 000.00 zł w ramach której miała poprawić oświetlenie uliczne w naszej gminie. 
Spółka zadeklarowała, że w miesiącu styczniu zostanie zamontowana lampa w Bielejewie.  
 
 
17. Wolne głosy. 
 
 Radna Ilona Smolarek poinformowała o otrzymaniu odpowiedzi ze Starostwa Powiatowego 
w Jarocinie, w której znajduje się odmowa ze względu na ograniczone środki remontu i 
utwardzenia pobocza drogi na odcinku Jaraczewo-Niedźwiady, oraz że w ramach remontów 
cząstkowych nawierzchni zostanie wyremontowany wjazd z ulicy Golskiej do Stacji Kontroli 
Pojazdów.  
 Sołtys wsi Zalesie Pani Emilia Małecka zgłosiła, że nie wpłynęły faktury za energie 
elektryczną w świetlicy na koniec roku. 
Radny Sławomir Gruchała  zwrócił się z pytaniem czy coś wiadomo w sprawie szukania  gazu w 
miejscowości Suchorzewko.  
Sołtys wsi Suchorzewko informuje, że ruszyły już prace dotyczące gazu w Suchorzewku. 
Na to Wójt  odpowiedział, że skontaktujemy się w tej sprawie z wykonawcą.  
 Sekretarz Gminy złożyła sprawozdanie o przeprowadzonych przetargach w okresie 
międzysesyjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 Kończąc ten punkt porządku obrad Przewodniczący Rady złożył obecnym na sali 
ŻYCZENIA NOWOROCZNE.  
 
 
18. Wnioski. 
 
Nie zgłoszono żadnego wniosku. 
 
 
19. Zakończenie sesji. 
 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za udział w 
tych obradach i o godz. 11.40 zakończył II Sesję Rady Gminy Jaraczewo.  
 
 
II. Życzenia NOWOROCZNE. 
  
Jaraczewo, dnia 5 stycznia 2015 r.  
 
Protokółował:        PRZEWODNICZACY RADY  
 
 
Elżbieta Wyremblewska          /-/ Roman Skrzypczak 
  
 
  
 


